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Datum: 6.3.2009 
 

Z A P I S N I K 
 
19. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec, ki je bila v sredo, dne 4.3.2009 ob 17.00 uri,  v prostorih Službe 
za lokalno samoupravo, Litijska 38, Ljubljana. 
 
Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti 
Golovec, Mestne občine Ljubljana, Gregor Feist.  
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: Breskvar Zinka, Đorović Borivoje, Feist Gregor,Kastelic Anton, Kastelic Avgust, 
Klemenc Viljem, Koestner Drago, Kregar Matjaž, Moškerc Angela, Igor Pigac,  Viljem Sušnik in Sandi 
Štepec. 
 
PRISOTNI VABLJENI: g. Mavrič (Zavod Tivoli), g. Potnik (RFC), g. Milošič in g. Mrevlje (ŠD Golovec) 
 
OSTALI PRISOTNI: Vesna Stojanović, javna uslužbenka Službe za lokalno samoupravo, MU,  MOL.   
 
Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 12 članov sveta, kar 
pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
Nato je dal  na glasovanje naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

1. Potrditev zapisnika 18. seje sveta Četrtne skupnosti Golovec, MOL 
2. Pobude in predlogi članov sveta in občanov ČS Golovec 
3. Razgovor s predstavniki Zavoda Tivoli, ŠD Golovec in Rugby kluba Emoona o statusu športnih 

površin v Štepanjsko naselje 
4. Obravnava predloga izvedbenega načrta izvajanja programov in projektov četrtne skupnosti Golovec  

vezanih na izvrševanje finančnega načrta  za leto 2009-poročilo komisije za pripravo predloga 
izvedbenega načrta 

5. Potrditev poslovnega poročila in poročila o realizaciji finančnega načrta ČS Golovec za leto 2008  
6. Razno 

 
Navzočih je bilo 12  članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12  članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 12  članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 

 
AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA 18. SEJE SVETA ČS GOLOVEC 
 
Predlog zapisnika 18. seje so člani prejeli z gradivom za sejo. 
Na predlog zapisnika ni bilo pripomb, zato je dal predsednik sveta na glasovanje predlog sklepa 1/19: 
Svet ČS Golovec potrjuje zapisnik 18. seje sveta ČS Golovec. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 2 
POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC MESTNE OBČINE 

LJUBLJANA IN OBČANOV ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 
 
1. Pobuda Romskega društva Anglunipe  
Člani sveta so se seznanili s pobudo-predlogi Romskega društva Anglunipe glede statusa in vzdrževanja 
okolice romskega naselja a Litijski 81a, in sicer 

- odvoz smeti in kosovnega materiala oziroma določitev lokacije za zbiranje kosovnih odpadkov in 
odvoz v okviru rednih urnikov odvoza kosovnega materiala, 

- asfaltirane makadamskega dela poti in postavitev javne razsvetljave.  
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Predsednik sveta je po razpravi dal na glasovanje predlog sklepa 2/19: 
Svet  Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana je obravnaval pobudo Romskega društva 
Anglunipe za ureditev okolice  romskega naselja na Litijski 81a ter na JP Snaga posreduje vprašanje 
glede možnosti določitve lokacije za zbiranje kosovnega materiala (mogoče postavitev večjega 
kontejnerja), o kompleksni rešitvi problematike romskega naselja pa ČS Golovec za mnenje zaprosi 
pristojni oddelek v Mestni občini Ljubljana. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Zaradi vabljenih gostov k 3. točki dnevnega reda je predsednik sveta predlagal, da se obravnava 2. 
točke dnevnega reda prekine ter nadaljuje pod točko razno.  Člani sveta so se s predlogom strinjali. 
 
 

AD 3 
RAZGOVOR S PREDSTAVNIKI ZAVODA TIVOLI, ŠD GOLOVEC IN RUGBY KLUBA 

EMOONA O STATUSU ŠPORTNIH POVRŠIN V ŠTEPANJSKO NASELJE 
 

 
Uvodoma je predsednik sveta ČS Golovec pozdravil vabljene goste ter pojasnil, da so člani sveta pri 
obravnavi statusa športnih površin v Golovec izrazili željo po razgovoru z uporabniki površin ter z 
upravljavcem le-teh. Nato je besedo predal g. Mavriču , predstavniku zavoda Tivoli, ki je povedal: 

- s 1.1.2008 je prišlo do združitve športnih objektov in površin v MOL v Javni zavod Tivoli (delovanje je 
razdeljeno na 75 enot). Z odlokom MOL so vse površine prenesene v upravljanje Zavoda Tivoli. Prvo 
leto je preteklo v urejanju ZK zadev, popisov parcel... 

- površine ob Pesarski cesti so nastale voluntersko, z delovanjem obstoječih športnih društev. 
Zemljišče je last MOL, razen ene velike parcele, ki poteka po sredi športne površine in je v lasti 
fizične osebe. Tudi v pripravi prostorskih aktov so površine opredeljene kot površine namenjene za 
šport in rekreacijo, z dovolitvijo gradnje pomožnih objektov (garderobe, sanitarije…) 

- sklep o dovolitvi izvršbe oz. rušenju objekta (lokal) je že izdan s strani Inšpektorata RS, OE 
LJUBLJANA, vložena pa je že tudi prošnja za odlog izvršbe in legalizacijo objekta, 

- glede vzdrževanja površin je med ŠD Golovec (baseball klub) in Zavodom Tivoli podpisana pogodba 
o vzdrževanju, s strani RFC Emoona (rugby klub) pa ni bilo odziva in do podpisa pogodbe ni prišlo. 

 
Delovanje in potrebe ŠD Golovec (baseball kluba) in RFC Emoona so predstavili predstavniki klubov: g. 
Milošič in g. Mrevlje ter g. Potnik: 

- ŠD Golovec je bilo ustanovljeno 1979, člani društva so s svojim prostovoljnim delom te površine 
uredili, da so bile v stanju uporabe, 

- Nujno potrebujejo ureditev garderob in sanitarij  
- Sodelujejo in so odprti za vse krajane, društva in druge ustanove (površine uporabljajo šole,  

društva…..in vsi so dobrodošli) 
- ŠD Golovec ima cca 200 članov, želijo spodbuditi čim več mladih v dejavnost kluba, ki vsebuje tako 

rekreativno telesno vadbo kot tekmovalni šport 
- RFC Emoona (rugby klub) ima cca 130 članov, 
- Tako kot ŠD Golovec izpostavljajo nujnost ureditev garderob in sanitarij 
- Odprti so za sodelovanje z vsemi zainteresiranimi krajani, mladimi in ČS Golovec 

       
Člani sveta ČS Golovec so v razpravi izrazili podporo obema društvoma ter njihovim naporom pri izvajanju 
aktivnosti ter bodo v okviru pristojnosti, ki jih četrtna skupnost ima, poskušali s predlogi in mnenji apelirati na 
pristojne službe v MOL po čimprejšnji ureditvi nujno potrebnih spremljajočih objektov, ki bodo omogočali 
normalno delovanje klubov.  
 
Predlog sklepa 3/19 
Svet  Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana  se je seznanil s predstavitvijo stališč in 
potreb uporabnikov športnih površin ob Pesarski cesti ter s trenutnim stanjem in postopki, ki jih je 
predstavil predstavnik Zavoda Tivoli.      
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
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AD 4 
OBRAVNAVA PREDLOGA IZVEDBENEGA NAČRTA IZVAJANJA PROGRAMOV IN PROJEKTOV 

ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC  VEZANIH NA IZVRŠEVANJE FINANČNEGA NAČRTA  ZA LETO 
2009  
 

Zapis razgovora komisije za pripravo predloga izvedbenega načrta so člani sveta prejeli z vabilom za sejo, 
predlog izvedbenega načrta in kopije prispelih vlog društev pa so člani sveta prejeli pred pričetkom seje, zato 
je predsednik sveta dal na glasovanje predlog sklepa 4/19: 
 
Svet Četrtne skupnosti Golovec pooblašča predsednika sveta, Feist Gregorja, podpredsednike sveta, 
Kastelic Antona, Koestner Draga, Kastelic Antona in Štepec Sandija, da pripravijo predlog 
izvedbenega načrta za izvajanje programov in projektov ČS Golovec vezanih na izvrševanje 
finančnega načrta za leto 2009, ki ga bo svet obravnaval na seji 25.3.2009.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
AD5 

POTRDITEV POSLOVNEGA POROČILA IN POROČILA O REALZACIJI FINANČEGA NAČRTA ČS 
GOLOVEC ZA LETO 2008 

 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani sveta prejeli z vabilom za sejo. 
Razprave ni bilo. 
 
Predsednik sveta je dal na glasovanje predlog sklepa 5/19: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana se je seznanil in potrjuje poslovno poročilo 
in poročilo o realizaciji finančnega načrta ČS Golovec za leto 2008.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

 
AD 6 

RAZNO 
 
Na podlagi dogovora so člani sveta nadaljevali z obravnavo prispelih pobud članov svet in občanov ČS 
Golovec. 
1. Pobuda oz. pritožba krajanke zaradi pomanjkanja parkirnih prostorov v okolici objektov na 
Bilečanski ulici in zaradi postavitve količkov na pločniku ob Hruševski cesti. 
Predsednik sveta je člane sveta seznanil z vsebino razgovora s predstavniki objektov Bilečanske ulice 2,4 in 
5, na katerem so se pogovorili o trenutnem stanju in predlogih rešitve problematike mirujočega prometa in 
pomanjkanja parkirnih površin. 
 
Po krajši razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje predlog sklepa 6/19:   
Četrtna skupnost Golovec MOL iz leta v leto zaznava povečanje števila osebnih avtomobilov, ki jih 
uporabljajo prebivalci Štepanjskega naselja in iz tega izvirajoč deficit prometne ureditve, tudi vse 
večji primanjkljaj potrebnega števila parkirnih površin. Na omenjen razvoj situacije in iz tega 
izvirajoče probleme je zato opozarjala že v preteklosti. Razmere se iz leta v leto le zaostrujejo, zato 
Četrtna skupnost Golovec pristojnemu oddelku v MOL predlaga hitrejše  reševanje problematike. 
Prosimo za proučitev navedenih predlogov in takojšnje ukrepanje: 
1. Razširitev obstoječih parkirnih površin z ureditvijo dodatnih, na zemljiščih, ki so v lasti MOL          
2. Izgradnjo dodatnega nadzemnega nivoja parkiranja na že obstoječih parkiriščih 
3. Pospešitev izgradnje garažnih hiš 
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Razmere se  rapidno poslabšujejo v okolici stolpnic na severni in južni strani Štepanjskega naselja. 
 
Svet Četrtne skupnosti Golovec je izrazil željo po razgovoru o omenjeni problematiki z Županom 
MOL ter predstavniki pristojnih oddelkov mestne uprave.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Predstavnik oz. dopisnik sveta ČS Golovec za glasilo Turistične vesti 
 
Po kratki razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje Predlog sklepa 7/19 
Svet ČS Golovec se je seznanil s pozivom urednika Turističnih vesti ter se za povabilo za 
sodelovanje pri oblikovanju vsebine Turističnih vesti zahvaljuje. ČS Golovec za dopisnika predlaga 
člana sveta g. Pigac Igorja. Ko bo znan urnik izvedbe seminarja za dopisnike četrtih skupnosti, bo 
strokovna služba SLS vse člane sveta o tem obvestila in posredovala podatke o zainteresiranih  
članih sveta ČS Golovec.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Prošnja OŠ Božidar Jakca za sodelovanje pri izvajanju programa EKO ŠOLA  
 
Predsednik sveta je dal na glasovanje predlog sklepa 8/19 
Svet četrtne skupnosti Golovec pooblašča člana sveta in predstavnika ČS Golovec v Svetu Eko šole, 
g. Kastelic Avgusta, da vzpostavi stik s podjetjem KPL Rast s prošnjo za pomoč šoli pri izvajanju 
programa. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Pobuda četrtnega odbora SDS- ureditev ZK stanja v Štepanjskem naselju ter razmejitev zemljišč   
 
Kljub večkratnim vprašanjem glede razmejitve površin v Štepanjskem naselju, ČS Golovec še vedno ni 
dobila konkretnega odgovora. V informativnem gradivu za obravnavo na decembrski seji MS MOL je v 
pripombah četrtnih skupnosti na SPN in IPN MOL  podan splošen odgovor za vse podobne soseske v MOL 
(Dravlje, Jarše…) o ureditvi stanja in dokončni razmejitvi površin med zasebno in javno dobro s sprejetjem 
novih prostorskih aktov MOL.  
 
Predsednik sveta je dal na glasovanje predlog sklepa 9/19: 
Svet ČS Golovec na pristojni oddelek mestne uprave MOL posreduje vprašanje o trenutnem stanju 
oziroma za informacijo v kateri  fazi  se postopek razmejitve nahaja ter kdaj lahko pričakujemo 
dokončno ureditev ZK stanja ter določitev javnih površin v soseski Štepanjsko naselje. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
5. Pobude podpredsednika sveta, g. Štepec Sandija glede prometne problematike v naselju Bizovik: 
 
- ureditev prometne signalizacije na Frenkovi poti 
- odlagališče odpadnega materiala na Frenkovi poti 
- pregled cest v naselju Bizovik, ki so večji del že zelo poškodovane (težka gradbena mehanizacija, nove     
  pozidave naselja 
- ponovna označitev talnih označb (ob izgradnji komunikacijskega sistema T2 se je velik del talnih označb     
  tudi izgubil- potreben je ogled terena po celotnem območju ČS Golovec) 
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Koordinatorka ČS Golovec je navzoče člane sveta seznanila, da so nekateri predlogi zajeti v rednih 
tedenskih terenskih ogledih in posredovanju predlogov za rešitev pristojnim oddelkom MOL in drugim 
službam. 
 
 
 
Predlog sklepa 10/19: 
Svet ČS Golovec pooblašča strokovno službo SLS, MOL, da pobude in predloge g. Štepec Sandija, v 
kolikor že niso posredovani z naslova SLS, z obrazložitvijo posreduje na pristojne oddelke MOL. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Dnevni red je bil izčrpan, zato je predsedujoči  sejo zaključil ob 20.00 uri. 
 
Zapisala: 
Vesna Stojanović                                               Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Golovec 

        Mestne občine Ljubljana        
                Gregor FEIST                           


